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51.
- Ordförande Magnus Månson hålsade de iärvarande välkomna och förklarade

mötet öPPnat.

$z
- Föregående mötes protokoltnr' 6-2003 godkändes

S 3. RaPPorter

- Offerter har nu inkommit från de tinfrag"d; iOr"trg"n för installatibn av cfet fasta Bredband

fibernåtetinomföreningen. Do€k,an A*tän otal frågär som inte är tillräckligt klargiorda

varför arbetsgrupp"n ei'nA kommer att fortsätta att arbeta med upphandling' till dess

att den år nöid nred underlag och tostnactni"ao' Målet är dock att kunna påboria

grävningen i närtid, öG;i11g|. uår*n, tjällossning, ft 
"tt 

färdigstålla anläggningen

och koppla in beställande fastigheter på natet nagö gång under somrnaren 2094'

Magnus kunde informera an Mäaren"tui * 1"n i.resänte'ra en lösning för lP-telefoni

isitt utbud, och att rortnao för lP-telefo*ni ingar i skatteavoragsgrundande kostnad'

varför det vore p*x.iJt åti inkludera utag får teleoniactf,j den kommande

installationen. Styrelsen diskuteraOe auäatt se öveimöiligheten föl grotsvarande åtgård

vad gåiler [p-TV, fOrä pä iå ,ft fOÖtreda för event$eH frikoppling'från kabel-TV-nätet

somltit allt äldre och i behov av underhåll'

- Nedjustering/byte av samsonventiler har fortskridit under hösten' viss positiv påver- samson-

kan på differensen melran inkornmande hetvailen och returvatten har noterats vid den ventilema

senaste tifisynen. Fortfarande saknas dock rapporter från ett antar av områdets fastig-

heter. Dessa f,astigrheter ltommer i dagama ati ig wa bNanke$er för mätning och i1,ll-

rirg. ViO frågor, uånO Oig till kontaktomnuOet på gården eller styrelseledamot'

_ under november har den besrutade nånagningån igrundbarkama på BärnstensgatanHåltagn'

genomförts" xostnacån iåt top. håltagninö rtoÅry313{ debiteras respektive fastighet

ientighet med beslut vid årets föreningsståmma 2003-CI5-22.

S 4. Ekonomin

- Enk Wredling berättade att ekonomin ser gynnsam ut..Överskottet för v-er&samhets-

året ser ut att bliistorleksordningen 70 tusJn kronor (inkl. avsättning till ReseMonden)

mycket tack vare en mild hÖst och därav föliande lågre värmekostnad'

S 5. Snöniining

- Avtatet med Vägab från firna vintern är aulomatiskt förlångt till att gålla åven

kommande raronä.}itl varie gård har distribuerats två st' vägpinnar för att markera

r.ens/avloppsOrunriårna vid'reip. sandlåda, och s.å att dessa lnte ska täckas rned snö

från garageplanerna under vintems tnottining. Det 3r viktigt att pinnama får står kvar

och markera platsen under hela vintern' Vagab är informerat' men varie boende kan

bidra til att snöroiningsentreprenören är medveten om och tiilser detta vid snöroining.
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ss.
- tn äv våra föregångare ssrn miljöbsrlsan$värig avgår

ska undersoka v*m sorn kan tänka sig träde in istållet-

viktig funktion, som skall hållas tillsatt, )
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beståmdes preliminårt till 4 februa ri 2AO[.

88.
Magnus Månson tackade för visat intresse och förklarade mötet av-

Nästa möt*

Avslutning

Våsterås, 2003-12-ffi Justeräs:


